
Respostes a la ciutadania de la CUP al Ple de 29/07/2015 
 
 
Sra. Herminia Fragoso 
 
Yo Herminia Fragoso como ciudadana de este municipio expongo mi queja: tengo 57 
años, estoy sin empleo y creo estar capacitada para ejercer todavía trabajos 
adecuados a las necesidades de personas con discapacidad y personas mayores 
(ancianos). Sé que aquí en mi municipio, los servicios sociales, tienen del SAD, a 
personas trabajando en domicilios. Sé que muchas no hacen bien su trabajo, por las 
quejas que hay, que son muchas, de igual forma la mayoría son de otros países, no 
tengo nada en contra, pero hay muchos españoles buscando empleo y toca un poco 
la moral, viendo que hay extranjeros trabajando, mientras los del pueblo estamos en 
paro, teniendo títulos y estando mejor preparados con la experiencia, que como he 
dicho anteriormente muchas de ellas no tienen la suficiente capacidad para ejercer 
dichas tareas. 

Mis preguntas son estas… 

Por qué en la atención domiciliaria no entran nada más que personal extranjero. 

Cuáles son los títulos requeridos o estudios quien se encarga de elegir el personal y 
por último se debería tener en cuenta la práctica y el trato con las personas, que hoy 
por hoy es bastante deficitario, se que también hay trabajadoras españolas, pero son 
las antiguas 

(Adjunto currículum) 

 

El senyor Oliveras: 

“Des de la CUP comentar que lamentem la situació en què està aquesta persona 
que ens escriu i ens formula aquesta pregunta a nivell que no tingui feina, però 
pensem que l’origen del seu problema no és que aquesta feina l’estiguin exercint 
persones espluguines que són d’origen estranger. Per tant, deixant clar això, 
nosaltres no tenim constància que s’estigui produint aquest fet, que la majoria de 
llocs l’estiguin ocupant persones que, com diu ella, siguin estrangeres, però en 
aquest cas no pensem que sigui un problema. Vull dir que el fet que les persones 
estrangeres puguin trobar feina més aviat és una virtut del municipi que les pugui 
emprar. 



En aquest cas, tampoc no sabem quin és el sistema de contractació, que també ho 
pregunta, i qui fa la selecció, però pensem que els criteris no són mai una qüestió 
d’origen, sinó que es valoren les capacitats i les aptituds de les persones que s’hi 
presenten, i no dubtem que aquestes circumstàncies són les que es tenen en 
compte per accedir als llocs de feina.” 

 

El senyor Raventós: 

“Aviam, només és una pregunta, i bé, és sobre el tema del canvi d’horari del ple. 
Llavors, com que després no podré fer rèplica, diré el que jo en penso. I també dir al 
senyor del PP que jo no vinc aquí de visita, vinc a participar. Abans ha dit «gent que 
ve a visitar-nos», si no ho entès malament, però jo vinc a participar. 

Llavors, jo diria que fa més de vint anys que aquest ple se celebrava a dos quarts de 
vuit. Llavors, fins i tot hi ha hagut regidores que han tingut criatures i han pogut 
participar plenament del ple, i no hi ha hagut problema. Per a la gent que treballen, 
és clar, és molt d’hora a les sis, perquè treballem fins tard, tenim aquesta sort de 
poder treballar en aquests moments, i a més a més també és gràcies als que 
treballen, paguem impostos i podeu fer, doncs, de polítics, i altres coses, 
evidentment.  

Llavors, jo diria que els regidors esteu aquí per fer un servei. Llavors, jo entenc que 
d’un servei passa tot pel davant, jo, la família, els amics, tot. Però això, el servei, és 
uns anys, no és per tota la vida generalment, si no és una vocació. Llavors, com que 
és només durant uns anys, jo crec que s’ha donar el tot, i el tot és que primer és el 
servei. Llavors, jo no entenc aquet canvi d’horari, quan en diferents plens, durant tots 
aquests anys, he de mirar des de quin ple es va començar aquest horari, s’ha hagut 
de canviar aquesta vegada. Per tant, m’agradaria saber que cadascun dels partits es 
definís, que em donin les raons, jo les puc entendre, i saber qui és que sí, qui és que 
estava d’acord amb la gent que ja venim habitual, i qui ha decidit canviar-ho. 

Gràcies.” 

 

El senyor Oliveras: 

“Bé, des de la CUP, nosaltres vam donar els mateixos arguments a la junta de 
portaveus, quan es va presentar aquesta proposta, perquè s’avancés l’hora del ple 



de dos quarts de vuit a les sis. Nosaltres vam presentar els mateixos arguments que 
presentava el Jordi, en aquest sentit de dir que nosaltres pensàvem que era una 
hora dolenta perquè la gent pogués arribar als plens, la gent que treballava i la gent 
que treballava fora d’Esplugues pogués arribar als plens i pogués participar des de 
l’inici dels plens. 

És cert que jo també penso, com deia ara el Julián, que a nosaltres se’ns va 
presentar la proposta, i de fet per això en el ple de cartipàs ens vam abstenir, perquè 
vam entendre sempre que era una proposta provisional, per més que s’aprovés en el 
ple, però a nosaltres sempre se’ns va dir en junta de portaveus que pretenia ser una 
mesura que facilités la participació de les persones que venien a participar en el ple, 
i que si es veia que aquesta mesura no funcionava correctament sempre es podria 
esmenar aquesta hora, i retornar a l’horari anterior. Per tant, nosaltres d’entrada 
defensàvem que l’horari fos dos quarts de vuit, com havia estat fins ara, però 
entenent que es podia aprovar aquesta opció ens vam abstenir. Però compartim el 
que ha exposat el Jordi Raventós.” 

 


